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В статье рассматриваются различные аспекты процесса формирования и развития право-
вой политики Московского государства в сфере борьбы с преступностью. Автор анализирует влия-
ние татаро-монгольского ига на русскую правовую традицию, воздействие православных канонов на 
уголовное право, правовую культуру и правовое сознание русского народа, использование зарубежно-
го опыта разрешения проблем криминализации общества в правотворческой деятельности законо-
дателя Московской Руси.
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In article various aspects of process of formation and development of legal policy of the Moscow state 
in the sphere of fi ght against crime are considered. Th e author analyzes infl uence of the tataro-mongolian 
yoke on the Russian legal tradition, impact of orthodox canons on criminal law, legal culture and legal con-
sciousness of the Russian people, use of foreign experience of the solution of problems of criminalization of 
society in law-making activity of the legislator of the Moscow Russia.
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